



Protokoll styrelsemöte nr 8

Tid och plats: tisdag den 22 augusti 2023 kl 18.00 på Alfhem's Kungsgård

Närvarande: Närvarande: Camilla Jensen, Pernilla Carlsson, Sven Engdahl, Anders Gillgren, Stefan Carlsson, Lillemor Prambrant, Martin Wingård, Tim Touronen
Adj. Håkan Andreasson
Frånvaro:

Mötets öppnande

1. Öppnande av mötet
Camilla hälsar alla välkomna och öppnar mötet
2. Val av justerare
Sven Engdahl
3. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes
4. Utseende av ordinarie ledamot
5. Föregående protokoll
Godkändes
6. **Resultatuppföljning Ale GK 230731**, Håkan Andreasson

Green Fee intäkter: 1 492 kkr jmf med 1 387 kkr ett år tidigare.
Bra intäkt i juli (388 kkr). Slutresultat 21/22 = 1 864 kkr. Budget 22/23 = 1 670 kkr

Medlemsintäkter: 4 127 kkr jämfört med 4 285 kkr ett år tidigare. Slutresultat 21/22 = 4,387 mkr. Budget innevarande år = 4,1 mkr

Sponsorintäkter: 368 kkr. Budget 300 kkr

Likviditet: 1 920 kkr jmf med 2 864 kkr ett år tidigare. Toro klippare, golfbil och toa är betalda kontant.

Kundfordringar: 73 kkr jmf med 87 kkr. ett år tidigare.

Personalkostnader: 3 431 kkr (inkl. AN o GK 304 ,JW 46 och även JK 192) Budget = 3 800 kkr. Utfall 21/22= 3 700 kkr.

Resultat: 483 kkr jmf med 402 kkr ett år tidigare

7. Genomgång av varje område kopplat till specifika områden.



Ansvarsområden:

- Stugor som boende **PC**
- Annonsering & Sociala medier **CJ & SC**
Beslut: Alla skickar idéer till Stefan och Camilla.
- Nya stadgarna **SE**
Inget nytt
- Idrottsanvariga **AG & LP**
Anders och Lillemor saknar återkoppling från flera tävlingsansvariga om resultat.
- Samarbeten golfklubbar **MW**
Utgår från dagens möte

Information/Beslut

- Boende frågan stugor, vem kan dra i detta? Kolla av med Grästorpsstugan samt Camillas kontakt.
Beslut: Pernilla tar en kontakt med firman och kollar om vi kan få offert på villavagnar/stugor som inte är så lyxigt som det som presenterades till Camilla. Detta presenteras vid nästa styrelsemöte.
- Hur går vi vidare med gamla juniorstugan? Säljas? Flyttas och hyras ut som boende
Beslut: Camilla och Stefan tar upp frågan på insatsgruppen nästa vecka.
- Vad gör vi med gamla kanslihuset? Försäljning? Hyra ut för företag?
Inget beslut togs.
- Nytt möte med insatsgruppen för vidare projekt. Ex. jämna till marken för campingen.
Samt utöka elskåp.
- Startkit till företagsgolf/fullbetalande gäster? Förslag från sponsorkommittén
Beslut: Bra förslag men inget styrelsen vill gå vidare med just nu.
- Rutiner med fakturering
Beslut: Rutin behöver tas fram om hur vi fakturerar. Camilla tar det med Nejman.
- Golfamore är uppsagt – inväntar nya förhandlingar.
- Möte med Ibrahim utvärdering, vem?
Camilla har frågat om Ibrahim önskar vara kvar nästa år. Camilla, Sven och Stefan tar ett möte med Ibrahim.
- Rutiner för beslut om att avblåsa tävling, vem har ansvaret-rutiner
Beslut: Rutiner behöver tas fram. Camilla tar frågan vidare med Knutsson och Eva



Eliasson.

- Möte med Jessica PRO gällande säsongen, vad kan bli bättre?
Beslut: Camilla, Stefan och Pernilla bokar ett möte.
- Lämna in LOK-stöd, senast 25/8
Beslut: Camilla fixar detta.
- Hur får vi fler kommunikatörer till ex. hemsidan, utskick via GIT
Beslut: Camilla frågar Chris, har vi någon mer som skulle kunna tänka sig hjälpa till med detta. Martin frågar Viktor.
- **Beslut:** förslag för 2024 är att nya nybörjare som tagit grönt kort erbjuds en trestegsvariant. År 1 : 2995 kr, år två 50% rabatt på fullmedlemskapet, år tre 25 % rabatt på fullmedlemskapet. Stefan tar fram statistik så vi får ett bra underlag inför beslut.

Övriga frågor:

Pernilla lyfter att vi kan ha en stående punkt på våra styrelsemöten om frågor som vi kan skicka med Merja till GGF.

Beslut: vi tar med på dagordningen framöver.

Pernilla har fått påpekande om att bunker håll 15, klubbor blir förstörda då man slår i betongen, det är för lite sand.

Beslut: Camilla säger till Anders att sätta upp en skylt tills vi kan fylla på bunken.

Pernilla lämnar förbättringsförslag om att klockan på 1 Tee byts ut mot en större.

Beslut: Den som sitter där idag flyttas ner till ranchen.

Pernilla lyfter frågan om att aktualisera beställningen om välkomstskyltar.

Sven lyfter frågan om varför vi inte har personal med lönebidrag.


Sekreterare
Pernilla Carlsson


Justerare
Sven Engdal


Ordförande
Camilla Jensen